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P R O T O K Ó Ł NR XLIX/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 października 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna  - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia.  

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

7.1. określenia stawek podatku od nieruchomości w Gminie Kożuchów.   

/numer druku XLIX/1/17/ 

7.2. nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Kożuchów. /numer druku XLIX/2/17/ 
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7.3.  nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Kożuchów. /numer druku XLIX/3/17/ 

7.4. uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego subObszaru 

Funkcjonalnego. /numer druku XLIX/5/17/ 

7.5. uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2020. /numer druku XLIX/6/17/ 

7.6. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIX/7/17/ 

7.7. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2017 - 2030. /numer druku XLIX/8/17/ 

7.8. wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych przy drogach 

powiatowych w Gminie Kożuchów. /numer druku XLIX/9/17 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLVIII. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. Następnie wobec 

braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

Do pkt. 3. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. /Informacja w załączeniu/  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. Następnie wobec 

braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

Do pkt. 4. 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, przedstawiła 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017. /Informacja 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. Następnie wobec 
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braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

Do pkt. 5. 

Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie Burmistrz Kożuchowa przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, 

wnioski i oświadczenia, zgłoszone przez radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie, podczas sesji 

Rady Miejskiej w dniu 28 września 2017 roku. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – 

radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Marek Andrzej – 

radny Rady Miejskiej. 

 Podczas dyskusji radny Jakóbczak Tomasz zapytał, jak wygląda sytuacja dotycząca 

przystanku autobusowego na ulicy Nowosolnej. Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że oczekuje na 

decyzję z Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze w sprawie postawienia wiaty 

przystankowej przy ulicy Nowosolnej. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki 

Ireneusz, zapytał o szczegóły uzgodnień w sprawie budowy chodnika przy ulicy Zielonogórskiej, 

Reymonta i Sienkiewicza oraz poprosił o przybliżenie koncepcji zagospodarowania wieży po 

byłym Kościele, znajdującym się na Placu Ewangelickim. Burmistrz oznajmił, że budowa 

chodnika przy ww. ulicach prawdopodobnie rozpocznie się w 2018 roku. Następnie Burmistrz 

wyjaśnił, że wieżą przy Placu Ewangelickim zainteresował się prywatny inwestor, który chciałby 

przekształcić ją w wieżę widokową, jednak wskazał warunek wykupienia całego placu 

otaczającego wieżę. Następnie podczas dyskusji radny Pikulski Adrian, zapytał czy na spotkaniu 

z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich poruszono sprawę budowy chodnika w Mirocinie 

Dolnym oraz czy rozwiązano sprawę działki w miejscowości Studzieniec, na której powstać ma 

oświetlenie. Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że spotkanie z dyrektorem ZDW trwało bardzo 

krótko i dotyczyło tylko uzgodnień w sprawie budowy chodnika przy ulicy Zielonogórskiej. 

Następnie Burmistrz dodał, że radna województwa lubuskiego i członkini Komisji Budżetowej 

Pani Pawlak Natalia miała złożyć wniosek o ujęcie w planie finansowym województwa 

lubuskiego wspomniane inwestycje.   

Podczas dyskusji wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jelinek Marcin zapytał, czy Burmistrz 

Kożuchowa wskazał Pana Trojanowskiego Sławomira na członka organu nadzorczego 
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w Międzygminnym Przedsiębiorstwu SUBBUS siedzibą w Nowej Soli. Burmistrz odpowiedział 

twierdząco. 

Następnie radny Marek Andrzej zapytał o sprawy poruszone na spotkaniu z Wicestarostą 

Przemysławem Ficnerem. Na zakończenie dyskusji Burmistrz oznajmił, że podczas spotkania 

zostały poruszone bieżące sprawy związane z remontem dróg powiatowych na terenie Gminy 

Kożuchów.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej. 

 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej złożone podczas sesji Rady Miejskiej 

w Kożuchowie: 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Proszę o dokonanie zmian w statucie gminy Kożuchów (UCHWAŁA NR XXXVI/241/09 

RADY MIEJSKIEJ W KOŻUCHOWIE z dnia 26 lutego 2009 roku), poprzez doprecyzowanie 

zapisów odnośnie składanych interpelacji przez Radnych i udzielanych na nie informacji. 

Ze względu na charakter pracy rady wnioskuję o wprowadzenie zapisów odnośnie czasu 

udzielania odpowiedzi na interpelację radnych składane na sesji Rady Miejskiej, bowiem 

aktualnie stosowany 30 dniowy termin powoduje, że zazwyczaj termin udzielenia odpowiedzi 

przypada 1-3 dni po kolejnej sesji. Co w wielu przypadkach oznacza, iż Radny jeżeli nie zgadza 

się z udzieloną odpowiedzią lub chciałby dodatkowej informacji z zakresu udzielonej odpowiedzi 

musi w tym celu czekać kolejne blisko 30 dni. W związku z tym wnoszę o doprecyzowanie terminu 

udzielania odpowiedz w sposób następujący: „Odpowiedź na interpelacje składane przez 

Radnych na zwyczajnej Sesji rady Miejskiej winny być udzielane do 30 dni od dnia w którym 

miała miejsce sesja zwyczajna Rady Miejskiej, jednak nie później niż dzień przed planowaną 

kolejna sesją zwyczajną Rady Miejskiej wynikającej z przyjętego planu pracy rady na dany rok.” 

2. W związku z rosnącą ilością przyznawanych tytułów „Honorowego Obywatela Gminy 

Kożuchów” lub „Zasłużonego dla Gminy Kożuchów” winna powstać w miejscu publicznym 

np. przy zamku tablica, na której pojawiały by się na bieżąco imiona i nazwiska osób, jakie jako 

Rada Miejska doceniamy. Moja propozycja jest, abyśmy w ten sposób zarówno docenili nadany 
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tytuł, jak i również stworzyli informację dla mieszkańców jak i turystów odwiedzających nasze 

miasto. 

3. Proszę o uregulowanie z ZDW w Zielonej Górze sprawy bieżącego utrzymania zieleni na nowo 

wybudowanym rondzie w Kożuchowie. Niestety zieleń na rondzie nie jest utrzymywana 

w należytym stanie, co powoduje wiele „brzydkich” komentarzy, odnośnie funkcjonowania 

naszego samorządu. Mieszkańcy nie do końca maja świadomość z zakresu podziału i obowiązków 

danego zarządcy drogi, wiec w mojej ocenie być może należało by zawrzeć podobne 

porozumienie z ZDW jakie jest odnośnie ul. Kraszewskiego z ZDP w Nowej Soli. 

4. Proszę o informację, jak realizowane są wypłaty środków dla osób poszkodowanych przez 

Huragan Ksawery. Bowiem w dyskusjach z mieszkańcami, którzy złożyli wniosek w dalszym 

ciągu oczekują na obiecane wsparcie. Proszę o informację jaka ilość osób złożyła wniosek 

o pomoc w związku ze szkodami wyrządzonymi przez Huragan? Czy wszystkie wnioski zostały 

zaopiniowane pozytywnie? 

 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.:  

5. W ślad za poprzednim wnioskiem dotyczącym upamiętnienia ludzi, którzy zasiedlali 

i zagospodarowywali tereny naszej gminy po zakończeniu II wojny światowej, wnioskuję 

o nadanie nazwy Pionierów lub Osadników jednemu ze skwerów w mieście według wskazanej 

niżej lokalizacji: 

- skwer na rogu ul. Wolności i Konopnickiej – działka nr 446, 

- skwer na rogu ul. Wolności i 3-go Maja – działka nr 445, 

- skwer na rogu ul. Słowackiego i Żeromskiego – działka nr 290/57. 

 Chodzi o upamiętnienie ludzi, którzy przeszło 70 lat temu przybyli tutaj z rożnych stron 

i z różnych powodów. Wracali z obozów koncentracyjnych, przymusowych robót, z repatriacji, 

pozostawali po służbie wojskowej lub po prostu osiedlali się tutaj chcąc ułożyć sobie nowe życie. 

My ich potomkowie winni im jesteśmy uszanowanie i pamięć. Dzięki nim to miasto, ta gmina 

stała się dla większości z nas ziemią rodzinną. Naszym, dziadkom, naszym rodzicom taka pamięć 

się od nas należy.  

 W przypadku akceptacji wniosku przez radnych Rady Miejskiej i podjęciu w tej sprawie 

stosownej uchwały proszę o rozpatrzenie możliwości postawienia na wybranym miejscu tablicy 

pamiątkowej. 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

6. Wynajęcie eksperta w sprawie sprawdzenia prawidłowości wykonania pokrycia dachowego 

w Centrum Kultury „Zamek”. 
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7. Informacja odnośnie ubezpieczenia Centrum Kultury „Zamek”. Czy odnowienie jest co roku 

i dlaczego było tak niekorzystne. 

8. Przekazanie w formie tabelarycznej informacji w sprawie podwyżki cen przez spółkę P.U.K. 

USKOM za usługi cmentarne. 

Np.   

Opłata stara Opłata po podwyżce 

  

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

9. Proszę o udostępnienie kserokopii sprawozdań finansowych Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Mirocinie Górnym za okres ostatnich 3 lat. 

Wajman Grzegorz – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

10. Proszę o wywóz ściętych gałęzi z terenu przy Skateparku, sprawa ciągnie się od miesiąca 

lipca 2017 r. Jest to wjazd na osiedle „Odrodzenie”. 

 

Do pkt. 7.1. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji.  

/Opinie w załączeniu/ 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 

stawek podatku od nieruchomości w Gminie Kożuchów. /numer druku XLIX/1a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 8, przeciw- 4, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.2. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 

Zasłużony dla Gminy Kożuchów. /numer druku XLIX/2/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 7.3. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 

Zasłużony dla Gminy Kożuchów. /numer druku XLIX/3/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.4. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Nowosolskiego subObszaru Funkcjonalnego. /numer druku 

XLIX/5/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.5. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2018-2020. /numer druku XLIX/6/17/ 

Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej oznajmił, że na dzień dzisiejszy jest za 

wprowadzeniem ww. planu, jednak chciałby zobowiązać Pana Trojanowskiego Sławomira – 

Prezesa P.U.K. USKOM, aby postarał się znaleźć środki na modernizację sieci wodociągowych 

na terenie miejscowości Stypułów i Cisowa.  

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy P.U.K. USKOM wnioskował o środki 

z PROF z Urzędu Marszałkowskiego, które przeznaczone są dla terenów wiejskich.   

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że temat wielokrotnie był omawiany 

na sesjach Rady Miejskiej w Kożuchowie, w którym Prezes wyjaśniał, że P.U.K. USKOM nie 

będzie starał się o środki z PROF-u, ponieważ PROF kładzie nacisk na gospodarkę ściekową 

i aby móc cokolwiek zrobić, Gmina musiałaby 75% uzyskanej kwoty przeznaczyć tylko na 

gospodarkę ściekową na terenach wiejskich. Następnie Prezes podkreślił, że Gmina w pierwszej 

kolejności musi uporządkować aglomerację kożuchowską, ponieważ jeżeli tego nie zrobi, 

wówczas Gmina zostanie ukarana bardzo wysoką grzywną. Prezes dodał również, że 

w momencie uporządkowania aglomeracji miejskiej, zostanie uporządkowana aglomeracja na 

terenach wiejskich.  
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Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Gmina nie wykorzystała szansy 

pozyskania dodatkowych środków między innymi na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków i wobec tego Gmina będzie musiała zabezpieczyć te środki w budżecie gminy. 

Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM oznajmił, że to była rozsądna decyzja 

ponieważ na dzień dzisiejszy priorytetem jest aglomeracja kożuchowska.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa potwierdził, że obecnie priorytetem jest aglomeracja 

miejska, a następnie aglomeracja wiejska. Burmistrz dodał, że P.U.K. USKOM będzie 

wnioskować o środki z Ministerstwa, gdzie Gmina Kożuchów znajduje się na liście rezerwowej. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 11, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.6. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIX/7a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.7. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2017-2030. 

/numer druku XLIX/8a/17/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 10, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 7.8. 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie wskazania 

wstępnej lokalizacji nowych przystanków autobusowych przy drogach powiatowych w Gminie 

Kożuchów. /numer druku XLIX/9/17/ 

Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej zapytał, czy przystanki zostaną oznaczone na drodze, 

czy zrobione zostaną zatoczki autobusowe. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na drodze zostaną namalowane zygzaki, 
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natomiast w miejscowości Broniszów zostanie przeniesiony przystanek autobusowy.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 8. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jelinek 

Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady, Brzezińska 

Barbara – radna Rady Miejskiej, Stańczak Leszek – sołtys sołectwa Stypułów, Pikulski Adrian – 

radny Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes P.U.K. USKOM, Marek Andrzej - radny 

Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – sołtys sołectwa Mirocin Średni, Piasecki Józef – 

dziennikarz Gazety Lubuskiej. 

Podczas dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację dotyczącą radnego 

Nowocienia Andrzeja o umorzeniu postępowania przez Rejonową Prokuraturę w Nowej Soli, nie 

stwierdzając danych uzasadniających podejrzenie popełnienia przestępstwa.  

Następnie omówiono w jaki sposób upamiętnić uhonorowanych przez Kapitułę 

Honorową, stan rzeczywisty zanieczyszczenia wody na terenach wiejskich, propozycję 

rozszerzenia składu Kapituły Honorowej, kiedy nastąpi uzupełnienie frezowiną dróg w sołectwie 

Stypułów, kiedy nastąpi utwardzenie drogi dojazdowej do przepompowni w Mirocinie Średnim,  

kłopoty z parkowaniem i ruchem ulicznym na Osiedlu Pod Lasem, kiedy zostaną rozpoczęte 

prace na ulicy Herberta, złożenie wniosków o dofinansowanie na zakup agregatów 

prądotwórczych oraz zaproszono wszystkich do udziału w biegu przełajowym w miejscowości 

Mirocin Średni. Na zakończenie dyskusji omówiono problemy mieszkańców związane 

z zanieczyszczeniem wody oraz zapytano jakie zostały złożone wnioski do Budżetu 

Obywatelskiego na 2018 rok.  

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 9. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLVIII został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw - 

0, wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 
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Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16:20. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

    Protokołowała                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Magdalena Ozgowicz       Ireneusz Drzewiecki 

 

 


